



Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



Inauguration Ceremony World Lin Chamber of Commerce and the Official Launching of WLCC Emblem on 18th May 2014 in Singapore.
 2014年5月18日, 世界林氏总商会就职和商会标志启用仪式在新加坡举行。



第八篇章 各国各省各区之就职典礼及活动





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



**Inauguration Ceremony of Quan Zhou Lin Chamber of Commerce
on 3rd Sept 2015.**

2015年9月3日于泉州林氏总商会举行就职典礼。



**Inauguration Ceremony of Guang Xi Lin Chamber of Commerce
on 6th Sept 2015.**

2015年9月6日于广西林氏总商会举行就职典礼。



Inauguration Ceremony at Malaysia Lin Chamber of Commerce on 5th Aug 2016.

2016年8月5日, 马来西亚林氏总商会在吉隆坡洲际酒店举行就职典礼。



Inauguration Ceremony of Singapore Lin Chamber of Commerce on 23rd Sept 2016.

2016年9月23日, 新加坡林氏总商会举行就职典礼。



Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



A welcome dinner was held by Hong Kong Lin Chamber of Commerce on 11th May 2017.

2017年5月11日, 香港林氏总商会举行欢迎晚宴。



Inauguration Ceremony of Hong Kong Lin Chamber of Commerce on 13rd May 2017.

2017年5月13日, 香港林氏总商会举行就职典礼。



A welcoming Dinner was held by Zhe Jiang Lin Chamber of Commerce in the Wenzhou Restaurant on 13rd Jan 2018.
2018年1月13日, 浙江林氏总商会举行欢迎晚宴。



Inauguration Ceremony of Zhe Jiang Lin Chamber of Commerce on 14th Jan 2018.
2018年1月14日, 浙江林氏总商会举行就职典礼。



LCCS CNY 2019 celebration on 14 Feb 2019
新加坡林氏总商会2019年新春团拜



第八篇章 各国各省各区之就职典礼及活动





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities





Malaysia Lin Chamber of commerce had organized the Chinese New Year on 24 Feb 2019 in Kuala Lumpur with the attendance of Lin Entrepreneurs and Clans with invited 800 guests from 8 counties.
 马来西亚林氏总商会2019年新春团拜, 邀请来自8个国家地区共800名宗亲欢聚





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



第八篇章 各国各省各区之就职典礼及活动





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities

Guangxi Lin Chamber of Commerce Board of Governing Council Members having the Chinese New Year celebration on 11 Jan 2019 in Nanning Guangxi and was attended by Malaysia, Singapore, Macao, Hong Kong and 8 provinces of China.
中国广西林氏总商会于2019年1月11日在南宁举办新春团拜活动，与会者来自国内8个省区，以及马来西亚、新加坡、澳门、香港等地。



中国长林互助平台中心 林作功 冯成全 敬



第八篇章 各国各省各区之就职典礼及活动





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities





Hong Kong Lin Chamber of Commerce Board of Governing Council Members having the Chinese New Year celebration on 14 Jan 2019 in Hong Kong and was attended by Malaysia LCC and Singapore LCC.

香港林氏总商会于2019年1月14日举办新春团拜活动, 马来西亚和新加坡宗亲前往祝贺同乐。





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



第八篇章 各国各省各区之就职典礼及活动



Macao Lin Chamber of Commerce Celebrating the Chinese New Year celebration in Macao on 13 Jan 2019 and was attended by Lin Chambers from China, Hong Kong, Singapore and Malaysia.

澳门林氏总商会于2019年1月13日举办新春团拜活动，与会者来自香港、马来西亚、新加坡，一片欢腾。





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities

新加坡
Singapore

Installation Ceremony of Singapore Lin Chamber of Commerce was held on 23rd Sept 2016.

2016年9月23日, 新加坡林氏总商会举行第二次理事会就职典礼。



第八篇章 各国各省各区之就职典礼及活动





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



新加坡
Singapore

Council Member attended the sponsored invitation by Singapore Member on 27th April 2016.

2016年4月27日, 新加坡理事会成员参加由会员赞助举办的晚宴。





CNY Dinner 年新春晚宴 (2016)



Singapore Reunion 新加坡聚会 (7.6.2016)





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



新加坡
Singapore



15th Sept 2017, Zhengzhou, Weihui of China.

WLCC attended the World Hakka Convention in Henan represented by Lin Dengli, David Lim and Catherine Lim of Singapore in Zhengzhou, Weihui of China on 15th September 2017.

2017年9月15日，来自新加坡的林澄利、林兴发和林佩霏代表世界林氏总商会出席在河南举行的世界客家大会。





大河上下 横贯古今 华夏之源 客家之根

祝
心第五屆世界客屬同鄉聯誼會
在嘉應州開幕
張書銘



Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



新加坡 Singapore

Christmas Quarterly Dinner 圣诞季度晚宴 (13.12.2017)





Hosting Australia MP Ian Goodenough 接待澳大利亚国会议员 (18. 1. 2018)





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



新加坡 Singapore

2018年1月17日，新加坡林氏总商会组织2018年商业与劳工市场展望讲座，演讲者为新加坡人力资源部部长林瑞生先生，近300名林氏企业家出席此次讲座。

Lin Chamber of Commerce Singapore organized a Business and Labour outlook and the speakers is from Minister of Manpower Mr. Lim Swee Say. About 300 Lin Entrepreneurs attended this function on 17th January 2018.





新加坡林氏总商会第三届任期就职仪式于2019年10月20日举行。

The Installation Ceremony of 3rd term of Lin Chamber of Commerce Singapore on 20th Oct 2019.





马来西亚 Malaysia

WLCC Malaysia Inauguration Ceremony was held at Intercontinental Hotel KL, Malaysia on 5th August 2016. Tan Sri Dato' Lim Soon Peng, World president of Lin Chamber of Commerce and Tan Sri Dato' Sri Pheng Yin Huah, president of the Federation of Chinese Associations Malaysia is the oath administrator. Delegates from many countries and areas attended this event.

2016年8月5日假洲际酒店庆祝成立三周年纪念暨新届理事就职典礼。当晚由世界林氏总商会总会长丹斯里林顺平及马来西亚中华大会堂总会总会长丹斯里方天兴为新届理就职典礼监誓人。多个国家及地区的代表出席此次的庆典。







马来西亚 Malaysia



2017年1月8日，马来西亚林氏由两位主讲嘉宾何启斌博士和拿督林恒毅为出席者讲解及分享经济课题。出席率非常鼓舞。此外，马林总商会也在当天召开了第一届第三次理事会议。

The Business Seminar hosted by Malaysia Lin Chamber of Commerce at Crystal Crown Hotel Kepong on 8th January 2017. Two speakers gave their speech on economic issues. The third governing council meeting was conducted on the same day.



总会长拿督林家仪(右七)赠送纪念品予主讲嘉宾拿督林恒毅(左五)。

经济研讨会为开始之前，总会长拿督林家仪(左六)与一些出席者先来张合照。





2017年2月9日，马来西亚林氏总商会举办丁酉年新春大团拜。当天城市和谐、房屋及地方政府部长丹斯里诺奥马、中国驻马领事参赞龚春森、马来西亚中华大会堂总会会长丹斯里方天兴及多位华社领袖也出席了团拜。此次新春团拜节目多姿多彩，有财神爷献唱、派红包、挥春比赛等等。

Chinese New Year Gathering hosted by Malaysia Lin Chamber of Commerce at Dynasty Dragon Seafood Restaurant on 9th Feb 2017.

世林总商会总会长丹斯里林顺平带领马林总商会庆祝新春大团拜，部长及多位华团领袖也参与其盛。



总会长拿督林家仪及秘书长准拿督林文业赠送纪念品予中国驻马领事参赞龚春森(左一)。





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



马来西亚 Malaysia



马林总商会代表团摄于香港机场。

2017年5月11日至13日，总会长拿督林家仪率领约20位理事及会员出席香港林氏总商会首届理事就职典礼。

President Datuk Lim Jia Ngee and 20 council members attended Hong Kong Lin Chamber of Commerce First Installation Ceremony on 11th-13th May 2017.



马林总商会代表团摄于香港林氏总商会首届理事就职典礼庆典。



2017年12月17日，马来西亚林氏总商雪兰莪州联委会假巴生皇城会展中心举办电子商务讲座会，由执行顾问丹斯里林顺平主持开幕。

Malaysia Chamber of Commerce Selangor State Liaison Committee hosted E-Commerce Seminar at KCCC Convention Centre on 17th December 2017. Tan Sri Dato' Lim Soon Peng hosted the ceremony.



Datuk Dr. Robert Lim Jia Ngee, president of Lin Chamber of Commerce Malaysia and Tan Sri Dato' Lim Soon Peng, Executive Advisor of Lin Chamber of Commerce Malaysia paid a courtesy visit to Finance Minister YB Tuan Lim Guan Eng on 20th July 2018.

2018年7月20日，马来西亚林氏总商会会长拿督斯里林家仪（右五）及执行顾问丹斯里林顺平（左四）率领高层拜访了财政部长林冠英（左五）。





泉州 QuanZhou

Installation Ceremony of Quanzhou Lin Chamber of Commerce
was held on 3rd Sept 2016.

泉州林氏总商会就职典礼于2016年9月3日举行。







广西 Guangxi

The Inauguration Ceremony of China Guangxi Lin Chamber of Commerce on 6 Sept 2015 at Nanning Guangxi. Lin Li elected as the Council Chairman for fiscal year 2016 to 2019.

2015年9月6日, 广西林氏总商会在广西南宁举行就职典礼晚宴。林立当选为财政年2016至2019年度理事会主席。







Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



广西 Guangxi

The Pro-Tem Committee of Lin Chamber of Commerce Guangxi was formed up on 19 January morning and comprised of 35 members.
2015年1月19日早晨, 广西林氏总商会共35位成员筹备委员会成立。





WLCC Secretary General Mr. Lim paid a courtesy visit to Guangxi Lin Clans Association and had lunch together with Management Board in the Association premises.

2015年1月20日,世界林氏总商会秘书长林兴发拜访广西林氏宗亲会,并和管理委员会在宗亲会里用餐。





广西
Guangxi

Guangxi Lin Chamber of Commerce was established on 18th May 2015.
2015年5月18日,世界林氏总商会广西分会成立。



Guangxi Lin Chamber of Commerce attended the Installation Ceremony of Zhejiang Lin Chamber of Commerce on 14th January 2018.
2018年1月14日,广西林氏总商会出席在浙江温州举行的世界林氏“一带一路”经贸论坛暨浙江林氏总商会迎新年会。





Lin Chamber of Commerce Guangxi conducted the 2nd meeting of the 1st Governing Council.

2018年2月1日, 广西林氏总商会召开第一届理事会二次会议。





HongKong^{香港}

Inauguration Ceremony of Hong Kong Lin Chamber of Commerce was held at Intercontinental Hotel in Hong Kong on 12th May 2017.
2017年5月12日, 香港林氏总商会在香港洲际酒店举行就职典礼。







香港 HongKong

Hong Kong Lin Chamber of Commerce Preparatory Meeting in 2016. 香港林氏总商会2016年筹备会议。



The first preparatory meeting on 16 March 2016.
2016.03.16 第一次筹备会议。



Hong Kong LCC the second preparatory meeting on 29 April 2016.
2016.04.29 林氏总商会第二次筹备会。



Hong Kong LCC the third preparatory meeting on 17 May 2016.
2016.05.17 林氏总商会第三次筹备会。



Hong Kong LCC the fourth preparatory meeting on 29 July 2016 .
2016.07.29 林氏总商会第四次筹备会。



100 Years Chinese anti – drug Heritage exhibition on 30 August 2016.
2016.08.30 百年中国禁毒文物展。



Hong Kong Lin Chamber of Commerce Events from 2016 to 2017.
香港林氏总商会2016年至2017年活动。



Sent moon cakes for caring during Mid-Autumn Festival on 2 September 2016.
 2016.09.02 中秋月饼献关怀。



Visited Executive Vice President Linker Lin's Sun Group on 17 December 2016.
 2016.12.17 拜访太阳集团林柔衡执行副会长。



Hong Kong Island and Kowloon walk for The Community Chest on 8 January 2017.
 2017.01.08 港岛九龍區公益金百萬行。



Neighbourhood Reunion lunch in Hong Kong 18 Districts on 14 January 2017.
 2017.01.14 全港鄰舍團年飯。



Liaison office of the Central people's Government in the HK S.A.R. Working department gathering during Chinese New Year on 8 February 2017.
 2017.02.08 中联办港岛工作部新春酒会。





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities



香港 HongKong

Hong Kong Lin Chamber of Commerce Activities in 2017



Company Caring on 10 March 2017.
2017.03.10 商界展關懷。



Visited the Gezhou Clan gathering on 19 March 2017.
2017.03.19 拜訪葛州相親聯誼會。



Overseas guests one day tour on 13 May 2017.
2017.05.13 海外嘉賓一天游。



Visited Beijing Lin's gathering on 30 March 2017.
2017.03.30 拜訪北京林氏聯誼。



Visiting Honorary President Lam Kin Fung on 9 May 2017.
2017.05.09 拜訪榮譽會長林健鋒。



香港林氏总商会2017年活动



Support "Innovative" + "manufacturer" cross matching showcase on 19 May 2017.
2017.05.19 支持「创」+「造」配对计划。



Our representatives from WLCCHK attended the event of "Chinese YMCA of Hong Kong Tin Ping Neighbourhood Elderly Center" on 26 May 2017.
2017.05.26 本会代表出席「香港中华基督教青年会天平长者邻舍中心」拜访活动。

Our founding members of WLCCHK with Permanent Honorary Advisor Mr. Ng Hak Kim and Mr. Choy Tak Ho for exchange luncheon on 13 June 2017.
2017.06.13 本会创会成员与永久荣誉顾问吴克俭、蔡德河交流午宴。



The first time members gathering on 19 July 2017.
2017.07.19 第一次例会会员联谊。



浙江 Zhejiang

14th Jan 2018 in Zhejiang
Wenzhou, China

中国浙江于2018年1月14日成立
林氏总商会

The Inauguration Ceremony of Zhejiang Lin Chambers of Commerce was held on 14 Jan 2018 in Wenzhou Zhejiang of China. The Guest of Honour is the World President Tan Sri Dato Lim soon Peng and the Organizing Chairman is Lin Zheng. The grand ceremony was attended by 300 delegates from Lin Entrepreneurs and Clans from 8 Countries and 15 provinces and Municipals of China.

2018年1月14日，浙江林氏总商会就职典礼在浙江温州大酒店举行。当天的贵宾为世界林氏总商会总会长丹斯里拿督林顺平先生，来自8个国家及和15个省份的近300名林氏宗亲及企业家出席此次宴会。







浙江 Zhejiang

16 July 2017, Meeting of Zhejiang Lin Chamber of Commerce
Pro-Tem Committee in Wenzhou.

2017年7月16日, 浙江林氏总商会筹委会会议在温州举行。





17 Sept 2017, The Pro-Tem Committee of Zhejiang Lin Chamber of Commerce was formed.

2017年9月17日, 浙江林氏总商会筹委会正式成立。





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities

马来西亚 - 雪兰莪



Malaysia - Selangor

Malaysia Chamber of Commerce Selangor State Liaison Committee Installation Ceremony held on 17th December 2017. Tan Sri Dato' Lim Kuang Sia is the oath administrator, along with Tan Sri Dato' Lim Soon Peng, Datuk Lim Jia Ngee, Dato' Lim Seng Kok and DJN Lim Wen Yeh.

2017年12月17日, 马来西亚林氏总商会雪兰州联委会全体理事宣誓就职, 由丹斯里林宽城监誓就职典礼。陪同的有丹斯里林顺平、拿督林家仪、拿督林成国及准拿督林文业。





马来西亚 - 槟城



Malaysia - Penang



The installation Ceremony for Penang Lin Chamber of Commerce Liaison Committee was held on 6 March 2018 in Penang and the Guest of Honor was Mr. Lim Guan Eng, the Chief Minister of Penang. More than 1000 guests attended this event.

2018年3月6日，槟城林氏总商会联委会就职典礼在槟城举行。当天贵宾为槟城首席部长林冠英先生。超过1000名嘉宾出席此次活动。





Chapter 8 Inauguration Ceremony, Events and Activities

马来西亚 - 吉隆坡



Malaysia - Kuala Lumpur

Inauguration Ceremony was held on 18th March 2018 in KL Malaysia.

2018年3月18日, 马来西亚林氏总商会吉隆坡联委会举行就职典礼。



马来西亚林氏总商会吉隆坡联委会
第一届理事宣誓就职典礼

18.03.2018





马来西亚 - 霹雳

Malaysia - Perak



About 1200 delegates from Malaysia Lin Chamber of Commerce and World Lin Chamber of Commerce had attended and witnessed the Installation Ceremony of Perak Lin Chamber Liaison Committee on 20th May 2018. The Guest of Honor was the World President Tan Sri Dato' Lim Soon Peng.



2018年5月20日，马来西亚林氏总商会近1200名代表出席见证了林氏总商会霹雳联委会就职典礼。当天贵宾为世林总商会总会长丹斯里拿督林顺平先生。

